
Miért nincs nálunk
PET palackos
üdítő?
Azért, mert jelenleg a
földkerekségen nincs annyi
ipari feldolgozó kapacitás, amely 
képes lenne az összes PET
palackot újrahasznosítani.

Azaz, ha mindannyian
szelektíven gyűjtenénk, akkor 
sem tudnánk az összeset
újrahasznosítani. 

Ezért a mi megoldásunk:

Mit jelent ez számokban?
Amióta nem forgalmazunk PET palackos 
üdítőket, évente 15 000 palackot nem 
kell újrahasznosítanunk.

NEM „TERMELÜNK” PET HULLADÉKOT, ÍGY 
NEM KELL ÚJRAHASZNOSÍTANI

LEBOMLÓ PAPÍRPOHARAT HASZNÁLUNK ÉS 
FÉMKULACSOT IS VÁSÁROLHATSZ NÁLUNK
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